



BESTYRELSESMØDE: NR. 3 2026, OK GORM
TID: ONSDAG DEN 17. JUNI 2025 KL. 19.00-21.30
STED: ABRAHAMSENS GÅRD

DELTAGERE: OLE, TOKE, STIG, BENTE OG PERNILLE
REFERENT: PERNILLE
AFBUD:
FORPLEJNING: Ole

DAGSORDEN	REFERAT
<u>1. Nyt fra formand</u> Nyt fra formanden - Godkendelse af referat fra sidst/opfølgning* - Bestyrelsesmøde JFS 8. juni - Klubledermøde Kolding 1. juni - Kommende Webinarer - Hjælpertøj DM - Update DM MTB Hastrup - Opfølgning DOF-strategi <u>*Opfølgning punkter fra møde 1 og 2 i 2026:</u> (Tjek om I har styr på de områder, hvor jeres navn står). Liste med hvem der har nøgler til Abrahamsens Gård – Ole får et overblik. Klubmesterskaber er gratis – Ole opdaterer hjemmesiden. Fra marts møde: På næste bestyrelsesmøde kigger i Bents opgaver igennem – er der styr på det hele? (Flyt til september møde 2026). Inger Jensen har tilkendegivet at de evt. kan hjælpe med uddeling. PB går videre med dette.	<i>Referat fra sidste møde godkendt.</i> <u>Opfølgning møder 2026:</u> <i>Nøgler: Liste fra Bent/Bent følger op ift. den liste han har i samarbejde med Ole.</i> <i>Klubmesterskaber hjemmeside: OK er opdateret.</i> <i>Bents opgaver: flyttes til sept. møde</i> <i>Kirkeblade: PB aftaler ruter med Henrik</i> <i>Købe obligationer: PBU afventer svar Ole H.</i> <u>Bestyrelsesmøde JFS:</u> <i>Opfodring om at søge Musikfestival. Ole undersøger ift. frist for ansøgning.</i> <i>Frivillighedsfest 6. november.</i> <i>Kolliderer med vores klubfest. Evt. flytte til 30/10. Bente hører Hallen og vender tilbage.</i> <u>Klubledermøde:</u> <i>Læs referat – udsendt på mail.</i> <i>Mangler børne/unge repræsentant i Kredsudvalget</i> <i>Evaluerings stævner.</i>

Hvem undersøger om vi må købe obligationer? PB spørger Ole H. Webinarer siden sidst: Nogen der deltog? 11. maj: Fysisk og motorisk træning for talenter (løbetræning, styrketræning mv.) 10. juni: Træningsudarbejdelse i Condes og Ocad – tips og tricks Opfølgning fra Januar møde (tilføjet af Stig): <table border="1"> <tr> <td> 7. DOF - strategi Opfølgning, hvordan griber vi det an? "Grundarbejdet" ligger hos Annett i rekruttering, hvordan skal bestyrelsen arbejde på området i 2026? </td> <td> Forslag om at man ved deltagelse i løb forsøger at få andre klubkammerater med. Bestyrelsen følger løbende op på hvordan udviklingen går jft. deltagelse i åbne løb. Snak med medlemmer, hvad skal der til for at I har lyst til at tage med i skoven søndag formiddag? Har det hjulpet med de sedler der er delt rundt? <i>Lav evaluering på juni bestyrelsesmødet.</i> </td> </tr> </table>	7. DOF - strategi Opfølgning, hvordan griber vi det an? "Grundarbejdet" ligger hos Annett i rekruttering, hvordan skal bestyrelsen arbejde på området i 2026?	Forslag om at man ved deltagelse i løb forsøger at få andre klubkammerater med. Bestyrelsen følger løbende op på hvordan udviklingen går jft. deltagelse i åbne løb. Snak med medlemmer, hvad skal der til for at I har lyst til at tage med i skoven søndag formiddag? Har det hjulpet med de sedler der er delt rundt? <i>Lav evaluering på juni bestyrelsesmødet.</i>	<i>Reglement (sendes med ud i referat fra klubledermødet).</i> <u>Kommende webinarer:</u> <i>Ingen nye på kalenderen</i> <u>Hjælpertøj DM:</u> <i>Det kan ikke lykkedes at skaffe vesten til august. Har været svært at finde en model der er god nok i modellen.</i> <u>DM MTB Hastrup:</u> <i>Hjælpere: Kristian, Marianne, Jørgen, Ole, PE, Leif, PB og Per.</i> <i>Går planmæssigt.</i> DOF-strategi jf. Stigs tilføjelse – har vi gjort noget? Er der kommet større aktivitet? <i>Generelt er der kommet større aktivitet blandt medlemmerne. Både til tirsdagstræning med spisning samt til åbne stævner.</i> <i>Toke tager fat i Annett og aftaler opfølgning.</i>
7. DOF - strategi Opfølgning, hvordan griber vi det an? "Grundarbejdet" ligger hos Annett i rekruttering, hvordan skal bestyrelsen arbejde på området i 2026?	Forslag om at man ved deltagelse i løb forsøger at få andre klubkammerater med. Bestyrelsen følger løbende op på hvordan udviklingen går jft. deltagelse i åbne løb. Snak med medlemmer, hvad skal der til for at I har lyst til at tage med i skoven søndag formiddag? Har det hjulpet med de sedler der er delt rundt? <i>Lav evaluering på juni bestyrelsesmødet.</i>		
<u>2. Nyt fra de forskellige områder (gerne på skrift)</u> - Kasserer v/Ole - Arrangementer og klubliv v/Bente - Faciliteter v/Stig - Træning v/Toke - Nyt fra: - Klubhusudvalg - Skiudvalg - Jelling Musikfestival - Hærvejsløbet - Kirkeblade	<u>Faciliteter:</u> <i>Status på plan for reglementsrevision: 1/6 skulle der være udsendt forslag til drøftelse på kredsens klubledermøder.</i> <i>Status: PB?</i> <i>De indkomne forslag blev fremvist/diskuteret på klubledermøde – kommer på skrift med referatet. Intet banebrydende nyt.</i> <u>Kort og skov:</u> <i>Der er ikke afholdt forårsmøde i kort og skovudvalget.</i> <i>Fokus på opdatering af kort til DM i august.</i> <i>Forespørgsel på opdatering af skolekort og skolenærkort i Sønder Omme.</i> <u>Klubliv:</u> <i>Vellykket Gorm 3-dages med 33 deltagere. Rekord antal. Spændende og udfordrende terræner på Fanø. Højt humør på campingpladsen, på trods af ustabil vej.</i>		

Nu skal vi i gang med at arrangere klubturen til Hamborg i uge 42. Der kommer nyt inden sommerferien.

Arrangementer:

Jellingløbet – igen en succes med knap 900 deltagere. Forventer ikke så stort et overskud, da der er købt Polo-shirts til alle hjælpere i år, og der var købt Muffins til alle løbere.

Klubmesterskaber SPRINT: rekord med 28 deltagere i Nørremarken i Vejle. Der blev fundet klubmestre på 8 af banerne. For første gang deltog H/D 12 med skygge – hvilket gjorde at der deltog flere børneløbere. Aftenen sluttede med sandwich i tørvejr inde i hallen.

Kasserer v/Ole:

Vedr. nye vinduer på AG: Vi har fået 25.000 kr. fra Vejle kommune + til ekstra udgifter efterfølgende. Det betyder at vi har skaffet 175.000 kr. ud af de 200.000 det koster.

Nyt kørselsregnskab – går ok.

Hærvejsløb:

Henrik er ved at have styr på hjælpere.

Klubhusudvalg: (Mail fra KK).

Har i dag talt med Jesper Thuesen, tømrer. Ugerne 38, 39, 40, 41 er foreløbig reserveret til udskiftning.

Det bliver i en af disse uger, da det er uger, der pt. ingen udlejning er.

Positivt er det, at vi nu har tilsagn om 175.000 kr. i støtte til arbejdet. (Jelling Sparekasses Fond 100.000,-, Nordea Fonden med 50.000,- og Vejle Kommune med 25.000 kr.).

Jeg har i morgen sidst på dagen møde med Jesper Højrup, for evt. murerarbejde i forbindelse med udskiftning, men også for et

	generelt eftersyn af nødvendige murerreparationsarbejder. Behandling af udendørs træværk: En opgave vi skulle have haft udført sidste år. Jeg prøver at samle nogle, der kan bidrage med det i løbet af sommeren. Bestyrelsen: helst ikke udskiftning af vinduer i uge 38 pga. møde. <i>PBU sender mail til KK.</i> Gediminas: Flemming Jørgensen, OK Snab har spurgt om Gediminas kan få logi i lokalet over Åben Madpakkerum som tidligere fra 2. september til 26. september. Det har jeg sagt ja til. Kirkeblade: intet nyt siden sidst Musikfestival: intet nyt
<u>3. Evaluering forårssæson samt plan efterår 2026 v/Toke</u> <u>Kort evaluering forår:</u> - Tirsdagstræning <u>Efterår:</u> - Træningsplan efterår	Træningsplanen for efteråret er i proces. Fokus på Introduktion til hver træning. Alm træning til 43 – som vi plejer. Derefter nat – som vanligt. Styrke som sidste år. Ungdom/børn – planlægges med forældremøde, hvor vinteraktiviteter aftales. Træningsopstart i uge 33.
<u>4. Status løb Gorm skal arrangere efterår 2026 + forår 2027</u> - DM Frederikshåb 22. august 2026 - Evt. 2. Div. Match forår 2027? (søge 1/9) - Andre løb i 2027?	DM Frederikshåb: styr på tingene. Har Gorm fået JFM stafet 2027 i Gødding? Ja den 21/8-27. Har spurgt kort/skov udvalg, om vi har en skov til et åbent løb i forår 2027./BHR Vi har fået tildelt DM Ultralang i 2028 i Gyttegård. Vi har søgt om DM lang i Brandbjerg/Højgård i 2030. Forslag om at bruge Engelsholm til en Divisionsmatch i foråret 2027, evt. med

	stævneplads på skolen i Nørup. <i>Stig går videre med dette.</i> Frederikshåb Øst er også en mulighed. Kræver nok mere kortopdatering ressourcemæssigt end Engelsholm.
<u>5. Ansøgning diverse puljer og fonde</u> - Jelling Musikfestival Fond - Børn og unge godt på vej (Nordea Fonden)	<i>Ole undersøger hvornår der er deadline ift. Musikfestivalen.</i> <i>Vejle Kommune kan søges fremadrettet ift. overnatning til træningsture.</i> <i>Mulighed for at lave projekt med Nordea Fonden ift. børnegruppen. Har det med i tankerne ift. workshop i september og fremadrettede planer.</i>
<u>6. Klubaften økonomi</u> - Aftalt at Stig laver oplæg. Andet vi skal have styr på inden sommerferien?	<i>Se præsentation i Dropbox. Vi skal diskutere, hvad bestyrelsen konkret gerne vil have ud af workshop 2.</i> <i>Stig går videre med oplæg til workshop.</i> <i>Input fra bestyrelsen sendes til Stig (ideer til samtalekort mm.)</i>
<u>7. Eventuelt</u> - Næste bestyrelsesmøde	<i>Næste møde: mandag den 14. september – flyttes til mandag den 24. august.</i>